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Informatienota voor de Gemeenteraad 
 

Antwoord op schriftelijke vragen: Fietsendiefstallen  

 

Ingediend: 13 september 2021  

 

Aanleiding:  

Op 13 september 2021 zijn schriftelijke vragen binnengekomen van de Wijchense VVD 

fractie over het aantal fietsendiefstallen in het centrum van Wijchen. 

  

 

Eerdere besluiten 

 

Datum  Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 

mogelijk het zaaknummer/documentnummer) 

 

Nvt Nvt 

 

 

Antwoord van het college 

In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen 

 

1. Klopt het dat het aantal fietsendiefstallen in het centrum is toegenomen?  

 

Het is zeer aannemelijk dat aan het einde van dit jaar het aantal fietsendiefstallen 

iets zal zijn toegenomen ten opzichte van vorig jaar. Op dit moment (sept ’21) 

zitten we op het aantal van vorig jaar. De verwachting is wel dat het aantal 

vergelijkbaar zal zijn met het gemiddelde (74) van afgelopen jaren.  

Zie onderstaande tabel. 

 
 

2. Klopt het dat dit voornamelijk elektrische fietsen betreft?  

 

Van het totaal aantal fietsendiefstallen zijnde 64 stuks, betrof het 26x een 

elektrische fiets.  
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3. Kunt u een overzicht geven van de aantallen gestolen fietsen in het centrum in 

vergelijking met de aantallen op het station over de afgelopen jaren?  

 

 
 

4. Wanneer verwacht het college een beslisnota aan de raad voor te kunnen leggen    

over camera’s in het centrum van Wijchen?  

 

De geschikte locaties voor cameratoezicht op fietsenstallingen zijn bepaald. Deze 

locaties zijn in samenspraak met Centrum Management Wijchen vastgesteld. 

Inmiddels zijn ook de offertes voor de hardware aangevraagd. Het college 

verwacht in november te komen met een plan van aanpak voor de plaatsing van 

de camera’s.  


